
PROTOKÓŁ NR  53/17

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej, 

które odbyło się 28 grudnia 2017 roku

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 16:20, zakończyło o godz. 17:10.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Krzysztof Gorczyca – Przewodniczący  komisji

2. Zofia Ujma

3. Krystyna Konieczna

4. Artur Wrona 

5. Anna Klepacz

6. Paweł Ciszewski

Nieobecni usprawiedliwieni: 

Nieobecni nieusprawiedliwieni: 

Obecni spoza grona Członków Komisji:

1. Mariusz Kubiak

2. Tadeusz Dobrzański

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Rozpatrzenie kolejnego pisma mieszkańca Kowar w sprawie dofinansowania do zmiany ogrzewania

na ekologiczne.

3. Sprawy różne.

4. Zamknięcie posiedzenia.

Ad  1. Przewodniczący  Komisja  Gospodarki  Komunalnej  otworzył  posiedzenie  i  zapoznał  zebranych  z

porządkiem obrad. Porządek został przyjęty jednogłośnie.

Ad 2. Mieszkaniec Kowar, który (według jego relacji) dowiadywał się od lutego 2017 r. o dopłacie na zmianę

ogrzewania na ekologiczne w U.M., wykonał takie ogrzewanie. Uchwała, która podjęli  Radni wskazuje na

uprawnionych do dopłat mieszkańców, którzy zrobią takie ogrzewanie po 01.01.2018 r. Mieszkaniec zwrócił

się z prośbą o zmianę uchwały. Radny Pan Mariusz Kubiak zaproponował aby zmienić uchwałę w punkcie,

który dopuszcza zmianę źródła ogrzewania na ekologiczne,  dopuszczając tym samym piec V generacji,  tj.

piece na groszek ekologiczny. Radni przegłosowali zmiany w uchwale i wnioskują o naniesienie tych zmian. 

Ad 3. W sprawach różnych zwróciła się mieszkanka z ul. Wiejskiej 41, która ubiegała się o wydzierżawienie

pomieszczenia  z  przeznaczeniem  na  garaż.  Mimo,  że  pierwotnie  słownie  miała  obiecany  wynajem,  to  w

trakcie została poinformowana, że pomieszczenie to zostanie uprzątnięte, następnie rozebrane i teren będzie

ogólnodostępny  dla  Wspólnoty.  Mieszkanka  twierdzi,  że  pomieszczenie  zostało  opróżnione,  stoi  niestety

puste a ona użytkując je jako garaż płaciłaby za takie użytkowanie. Radni podjęli się wrócić do tej sprawy. 

Ad 4. Na tym posiedzenie zakończono.



Wnioski Komisji:

1.  Po  rozpatrzeniu  pisma  mieszkańca,  wysłuchaniu  go  i  dyskusji,  Radni  z  KGK  wnioskują  aby  zmienić

uchwałę z dnia 12.10.2017 r. w sprawie zasad udzielania dotacji celowej ze środków budżetu Gminy Miejskiej

Kowary  w ramach programu priorytetowego pn.:  „Ograniczenie  niskiej  emisji  na  obszarze  województwa

dolnośląskiego”  w  paragrafie  1  ppkt.  4  przez  dopisanie  do  treści   „kotły  pelet,  V  kategorii  na  groszek

ekologiczny”.

2.  Komisja  Gospodarki  Komunalnej  wnioskuje  aby w uchwale  z  dnia  12.10.2017 w sprawie j/w.  zmienić

punkt  2  w  par.  10  na  brzmiący:  „poniesienie  i  udokumentowanie  nakładów  na  zrealizowanie  zadania

inwestycyjnego…”   itd.  do  miejsca,  gdzie  jest  data  i  zmienić  z  dniem  01  stycznia  2017,  jak  również  w

paragrafie 16 „uchwała dotyczy zadań inwestycyjnych zrealizowanych i sfinansowanych po 1 stycznia 2017 r.”

Dotacje wypłacać ze środków budżetowych na 2018 r.

3.  Komisja Gospodarki Komunalnej po zapoznaniu się z pismami mieszkanki z ul. Wiejskiej 41(...) wnioskuje

aby  urzędnicy  wrócili  do  sprawy dot.  wynajmu  pomieszczenia  pod garaż.  Pomieszczenie  stoi  puste,  jest

nieużytkowane przez nikogo.

Protokołowała:                                                                                                 Przewodniczący Komisji:

   Zofia Ujma                                                                                                              Krzysztof Gorczyca


